
Fazio: Chcę wykorzystać tę okazję
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Po Federico Fazio do reprezentacji Argentyny wrócił również Diego Perotti,

którego trener Sampaoli sprawdzi w najbliższych meczach towarzyskich.

Dwójka graczy Romy udzieliła wywiadu dla ESPN.

Do Fazio: Mundial nie jest tak bardzo odległy i u Sampaolego masz duże

szanse na bycie powołanym...

Fazio: W ostatnich latach Argentyna wymieniła wielu trenerów krótkim czasie.

Wszyscy prowadzili zespół przez niewiele meczów, sytuacja była trudna, jeśli chodzi

o tabelę. Z Sampaolim otrzymałem powołanie i reprezentowanie Argentyny jest

zawsze powodem wielkiej radości. I na pewno, czekając tak długo na tę szansę,

chcę ją wykorzystać.

Do Perottiego: Co myślisz o Higuainie?

Perotti: Uważam, że jest graczem na wysokim poziomie. Zawsze miał miejsce w

drużynie. Jest napastnikiem, który zdobywa bardzo dużo goli i który grał w

najlepszych drużynach we Włoszech i Hiszpanii. Jednakże trzeba powiedzieć, że jest

bardzo dużo opcji w Argentynie w ataku, trenerowi nie będzie łatwo. Z jednej strony

będzie miał wystarczająco dużo czasu, aby zdecydować, z drugiej nie będzie łatwo

zostawić w domu gracza takiego jak on, jednak to decyzje, które podejmie trener.

Nie podlega wątpliwości, że jest niesamowitym graczem i będzie na to zasługiwał,

jeśli zostanie powołany.

Do Fazio: Jak kryć kogoś takiego jak Higuain?

Fazio: Spotkaliśmy się już w meczach między Romą i Juventusem. Trzeba być

zawsze zmotywowanym, aby się z nim mierzyć, jest świetnym graczem. Przez dwa

lata zdobył wiele bramek, to niesamowite. Ma wielkie walory, aby zostać powołanym

do Argentyny. Wszyscy gracze mają tutaj szanse, aby zostać powołanymi na

Mundial.
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